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CyFrom: CAFC, iE. (EARN)

Sent: Sun 11/29/2020 9:25:59 PM

Subject: FW: uitvoering vaccinatie langdurige zorg

Received: Sun 11/29/2020 9:25:59 PM

Ultvoeringoverleg 26-10.docx

Ken jij dit?

Verzonden: vrijdag 27 november 2020 17:44

sar: IERIE. (REND) MERE ris >

Onderwerp: FW: uitvoering vaccinatie langdurige zorg

Weer naar verkeerde emailadres gestuurd, nog een poging.

ver: [ED HE I EXEDVERERD)
Verzonden: vrijdag 27 november 2020 17:26

@minvws.nl>

Tam mins.FED EE (ED)

Onderwerp: uitvoering vaccinatie langdurige zorg

van begreep ik dat jij graag in contact wilt komen met de LZ-koepels (zorgaanbieders/werkgevers en zorgmedewerkers).
Er heeft vorige en deze week een aantal keer overleg plaatsgevonden met deze koepels, zowel door EEE] in het koepeloverleg
en in een apart meer bestuurlijk overleg, als door het RIVM. Aan het overleg met RIVM over de uitvoering van de vaccinatie

neemt BEEZ BEER vanuit LZ deel als waarnemer. Vanuit PG neemt [BEEZ] IEEEZN deel.

Om je een indruk te geven van de onderwerpen die azn de orde komen bij de uitvoering en wat er is afgesproken over het

uitzoeken en uitwerken daarvan stuur ik de aantekeningen van [El van dat overleg mee. Daarin is bijv. ook te zien dat de

zorgaanbieders een voorkeur lijken hebben om de hele instelling (bewoners en personeel) in één keer te vaccineren, en op welke

knelpunten dat dan stuit.

Misschien is het handig als en/of ik je bijpraten over de langdurige zorg in relatie tot het vaccineren?

Als je laat weten wanneer uitkomt, kunnen we snel wat plannen.

In ieder geval zal ik onze projectsecretaris vragen om je uit te nodigen voor ons wekelijkse overleg met de LZ-

koepels. je kunt dan ergens tijdens dat uur aanschuiven.

Wij denken graag mee, ook over de vraag hoe dit aan te pakken als er medio december al gestart kan worden.

Groeten,

van: EXER [. 0 § EXER)EEEo minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 27 november 2020 11:31

aan: BED TEE IE EXE ERED) SHEEN ivvs.ni>
Onderwerp: uitvoering vaccinatie

Hoi [EXER] EXER.
Hierbij de punten die besproken zijn in het uitvoeringsoverleg gisteren op basis van mijn aantekeningen om met jouw mail aan

BEE sture.

Het lijkt mij heel belangrijk dat gezien de korte tijd die beschikbaar is gewekt wordt zoals bij de griepvaccinatie en dat eerst die

doelgroepen aan de beurt komen want daarvoor is bekend hoe dit gedaan kan worden. Wel diverse extra complicaties en nog

veel onbekendheden zoals blijkt uit de bijlage.


